
Saksprotokoll i Utval for opplæring og helse - 05.02.2019  
 
Rosalind Fosse (FrP) stilte spørsmål om kvifor sak om skoleskyss i Indre Masfjorden ikkje vart sett opp som 
ei meldingssak til dette møtet. Ho viste til at det var kome inn spørsmål til saka og at ho hadde sendt inn 
vedlegg i saka. Administrasjonen vil undersøkje kvifor denne saka ikkje var sett på sakskartet til dette 
møtet. 
 
Emil Gadolin melde frå om at han ville ta opp ei sak under PS 5/19 Ymse – Hjeltnes produksjonsskule og 
voksenopplæringstilbodet. 
 
 Vedtak 
 
Møteinnkallinga og sakslista vart godkjent med dei merknadene som er nemnd over. 
 
 


